
Rondvraag gedeputeerde Rommel door D66 Amelie Strens:
In een adviesrapport van BIJ1 aan het IPO wordt landelijk ganzenbeleid geadviseerd. Wat is 
het standpunt van het college hierin en gaat het college aandringen op haast om dit te 
realiseren?


